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oudervereniging 16 december’19 
19:30u in Den Achiel. 

Aanwezigen : 
Afwezigen : 
Verontschuldigd : 

 

 

-Goedkeuring verslag vorige vergadering 21 oktober 2019 
 Geen bemerkingen en verslag werd goedgekeurd. 
 

-Kasverslag november 2019 
 Verslag werd niet besproken, gezien niet beschikbaar 

 
-Solidariteitsbijdrage? 
 Gaan dit terug opnemen gezien de inkomsten verder blijven dalen? 

Vroeger was dit 5 euro/mnd overgeschreven op de rekening van het oudervereniging en 
werd gebruikt voor vergoeding begeleiders busvervoer. 

 Dit is gestopt op het moment van de max factuur in het onderwijs. 
Om dit in te voeren, kan dit alleen maar op vrijwillige basis en enkel na bevraging bij de 
ouders.  
Briefje meegeven met alle lln, waarin de keuze gesteld wordt om bijdrage van 0-1-3-5 € 

 Bij dit briefje reeds opsomming maken van wat oudervereniging reeds heeft gedaan  
 

- oudercomité/ouderraad 
Mee te geven met lln, zodat ouders weten dat dit er is en zich ook kunnen inschrijven. 
(met invulstrook) 

 
-Schoolfeest 16/11/19 Evaluatie 

Lijst medewerkers opmaken 
Bemerkingen vanuit de school (Patti) 

 Opkomst was goed. Hoeveel juist eens checken met aantal bandjes dat werd uitgedeeld 
Graag een overzicht van wie er aanwezig was per graad (aantallen )  
Weinig contactmogelijkheden met de leerkrachten. 
Het thema werd positief ervaren. 
In BuBaO opmerking dat er te weinig toiletten waren 
Betere regeling bij aflossen op de stand. 
Wereldkeuken was weeral een succes :  

Wel weinig opkomst van andere ouders om mee te helpen 
 Er werd ook veel gebracht door ouders 

De meesten onder hen hebben ook geen rekening binnengebracht met hun 
gemaakte onkosten. 
Ouders die gekookt hadden een bonnetje geven, zodat ze iets kunnen eten of 
drinken 
Tip : Na het koken met iedereen die er aan heeft deelgenomen en degustatie van 
al het lekkers houden. 
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Eten binnen werd positief ervaren. Wel beter te organiseren, zowel bij de bediening als bij 
het afruimen 
Algemene indruk : Geslaagde versie tov deze van vorig jaar 

 Bemerkingen oudervereniging (David) 
 Te weinig lichtjes aan de inkom en ook te weinig bandjes. 

Het te volgen parcours nog beter aanduiden, niet iedereen heeft dit gevolgd. In het begin 
wat onduidelijkheid. 
Op de drankenkaart vermelden dat ze leeggoed moeten terugbrengen zou goed zijn 
Verkoop van frietjes was minder, misschien te wijten aan de locatie. Volgend jaar beter 
terug te voorzien naast de drankenstand. 
Ook de plaatsing van de soep te herbekijken. 
Drank : Cava werd weinig gedronken – Cola was snel op 
Opbouw was snel gebeurd . Goede voorbereiding reeds op vrijdag, wel zorgen voor 1 
coördinator zodat je daar terecht kan bij vragen en of problemen. 
Probleem: waterkraan buiten werkte niet 
Opkomst BuBaO was beperkt – aantal nog te checken 
Tip : Optredens door de leerlingen van BuBaO organiseren brengt meer volk mee. 
Te bekijken met de leerkrachten, nu dit later op het jaarvalt tov de vroegere festijntjes. 

 
-Vrienden van… 
 Vraag van RvB 
 Dit was er in het verleden en organiseerden tal van zaken om de school te financieren. 
 Hadden een prima en uitgebreid netwerk 
 Deze werd ontbonden nadat alles zo goed als voorzien was de school. 

Er komen veel onkosten af op de school, vandaar de nieuwe vraag of er terug mee kan 
gestart worden. Opbouwen van een nieuw netwerk is noodzakelijk hiervoor.  
Niet onmiddellijk personen gevonden die dit willen opstarten. Even de tijd geven… 

Voorbereiding wafelverkoop 
Gaat op dezelfde manier dan voorgaande jaren. 
Aanbod van 3 of 4 verschillende soorten 
Briefje wordt meegegeven voor het kerstverlof 
Verdeling tijdens de voorziene oudercontacten in Januari 

 
 
-Fuif oudercomité 

Zaal ligt vast. 
Sponsors zijn dezelfde als vorig jaar en mail Arjan voor extra sponsors 
Budget van 1.100 euro nodig. 
Dj = zoon Arjan  
Willem bracht aan dat er een oud lln dit ook zou willen doen, sam met .. 

 Op te volgen 
Start voorzien om 19u 
Vraag om 1u vroeger te starten met als doel speciaal voor de kleinsten een moment te 
verzorgen gezien deze vroeger naar huis gaan. 
Wordt dus later nog opgenomen 
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-STAVAZA pilootproject leerlingenvervoer 
 Toelichting door Willem 

Is met een jaar naar achter geschoven. Voor het ogenblik veel vergaderen maar zonder 
grote stappen vooruit te zetten. 
Er wordt bekeken om lln die op minder dan 3km van de school wonen, dit zelfstandig te 
laten doen. 
De start van volgend schooljaar, wat betreft lln vervoer, zal op dezelfde manier opgestart 
worden als dit schooljaar. Dus vanuit de school en met De Lijn 

 
-Veilig internetgebruik voor leerlingen ism ouders 

Dit is reeds verschillende keren aan bod gekomen, zelfs georganiseerd op een avond 
voor geïnteresseerde ouders. 
Op school kan/moet hier zeker aandacht aan besteed worden en de lln hier op attent te 
maken, maar het blijft wel de verantwoordelijkheid van de ouders 

 
 
-Voorstelling TEKENFUND door David 

 Te overwegen om dit ook op te starten bij het nieuwe schooljaar. 
Doel : geld inzamelen voor opsmukken van de speelplaats of aankoop van materiaal ten 
voordele van de lln. 
Nu al eens informeren bij de leerkrachten grafisch werk, hoe ze dit kunnen opnemen in 
hun jaarplanning. 

 
VARIA 

Verlenging naar school gaan wordt niet meer toegestaan. Brief meegegeven met 
de leden van oudervereniging om dit te bekijken en te bespreken in volgende 
vergadering. 
Reden hiervoor  : PVB nog niet toegekend 
 
 

Volgende vergadering 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bedankt voor mail of sms indien niet aanwezig: oudercomite@katrinahofscholen.be  of 0474750383 


